
KD AUTOTROLEJ d.o.o Rijeka
SKUPSTINA DRUSTVA

ZAPISNIK

sa 2. sjednice Skup5tine KD Autotrolej d.o.o Rijeka odrZane 04. prosinca 2017
godine s podetkom u 14.10 sati u prostorijama Grada Rijeke, Korzo 16

Prisutni dlanovi SkupStine:

f . Marko Filipovi6, predsiedavaju6i SkupStlnom po punomo6i
2. Tomislav Klari6, gradonadelnik Grada Bakra
3. Sanja Udovi6, nadelnica Op6ine ViSkovo
4. Dean Jurdi6, predstavnik Grada Kastva po punomo6i
5. Bruno Frlan, predstavnik Op6ine Matulji po punomo6i
6. Zelika Sardevi6 Grgi6, nadelnica Op6ine Klana
7. lvana Cvitan Poli6, nadelnica Op6ine Cavle
8. Robert Mar5ani6, predstavnik Op6ine Jelenje po punomo6i
9. DraZen Vrani6, nadelnik Op6ine Kostrena

Ostali prisutni:
Marin Rajcic, direktor KD Autotrolej d.o.o. Rijeka, lrena Milidevi6, prodelnica OGU za
komunalni sustav, te Petar Vidadkovi6, Voditelj odjela radunovodstva u Poslovni
sustavi d.o.o. Rijeka.

Zapisnidar: Kristina Priji6, Specijalist za odnose s javno56u Poslovni sustavi d.o.o
R'rjeka



Sjednicu otvara predsjedavaju6i SkupStinom po punomodi, Marko Filipovic, konstatira
da postoji kvorum za punovaZno odludivanje te predlaZe dnevni red.

S obzirom da nije bilo primjedbijednoglasno je usvojen slijedeci:

Dnevni red

L Verifikacija zapisnika s 1. sjednice Skup5tine DruStva odrZane dana 04.
listopada 2017. godine

2.lzbor i imenovanje dlanova Nadzornog odbora
/lzvjestitelj : Predsjedavaju6i Skup5tinom po punomo6i, Marko Filipovi6/

3. Razmatranje i usvajanje prljedloga Smiernica za izradu Plana poslovanja KD
Autotrolej d.o.o. 2a 2018. godinu

/lzvjestitelj: Marin Rajdi6, dipl.ing., direktor/

4. Razno

Ad. 1. Verifikacija zapisnika s 1. sjednice Skup5tine Dru5tva odrZane dana 04
listopada 2017. godine

Obzirom se vrijeme zavr5etka sjednice navedeno zapisniku s 1. sjednice Skup5tine
Dru5tva odrZane 4. listopada2017. godine preklapa s vremenom zavr5etka sjednica
dru5tava KD CISTOCA d.o.o. i KD VODOVOD I KANALIZACIJA d.o.o. odrZanih
istoga dana, Marko Filipovi6, predsjedavaju6i Skup5tinom Dru5tva, predloZio je da se
zapisnik s 1. sjednice Skup5tine Dru5tva ne usvoji ve6 da se Uprava Dru5tva zaduZi
da zapisnik uskladi sa svojim stru6nim sluZbama te ostala dva komunalna druStva.

elanovi Skup5tine Dru5tva jednoglasno su prihvatili prijedlog.

Ad.2.lzbor i imenovanje dlanova Nadzornog odbora

Predsjedavaju6i Skup5tinom po punomoci, Marko Filipovi6, poja5njava kako
su za dlanove Nadzornog_odbora KD Autotrolej od strane Op6ine Klana predloZeni
Miljenko Kal6i6, te SiniSa Zic od strane Op6ine Kostrena. Od strane Grada Rijeke za
dlahove se predlaZu dosada5nji clanovi NO, odnosno lvo Simper i Zeljko Glavan.



Takoder, predlaZe da se isti imenuju na rok od 3 mjeseca, a po isteku mandata
izabrat 6e se dlanovi NO na razdoblje od detiri godine.

Obzirom da po ovoj tocki dnevnog reda nije bilo pitanja i rasprave, SkupStina
DruStva jednoglasno donosi slijedecu

ODLUKt, brojG

Terneljem dlanka '!9 ! 25 DruStvenog ugovora KD AUTOTROLE.J d.o.o.
irnenuje se Nadzorni odhor u s!ijededem sastavu:

1. IVO SiMPER Grad R.ijeka
2.hE\-JU<0 GE-AVAI{ , Grad Rijeka
3. nnlL.iENKO KA!-CIC Op6lna Klana
4. SINISA Zlc Opeina Kostrena

Nadzorni odbor bira se na vrijenne od 3 (tri) mjeseca od dana izbora.

Ad. 3. Razmatranje i usvajanje prijedloga Smjernica za izradu Plana poslovanja KD
Autotrolej d.o.o. za2018. godinu

Direktor KD Autotrolej, Marin Rajcic, pojasnio je kako su kilometri planirani po
postojecem voznom redu, za zimsko i ljetno razdoblje. U skladu s brojem radnih
dana, subota, nedjelja i praznika u 2018. godini, planirano je 8.906.000 kilometara u

redovnoj djelatnosti i 860.000 kilometara u ugovorenom prijevozu. Crjene komunalne
usluge prijevoza putnika ostaju nepromijenjene, ukoliko ne dode do znatne promjene
ulaznih tro5kova ili druga6ijeg obraduna, sukladno zakonskim propisima. Takoder,
osvrnuo se i na predstojece investicije, odnosno u sklopu strate5kog cilja 3. Urbane
aglomeracije, KD Autotrolej prijavio je projekt ,,Jadanje sustava javnog priievoza" za
postizanje cilja povecanja broja putnika u javnom gradskom prijevozu. Projektom

,,Jadanje sustava javnog prijevoza" kroz povecanja broja putnika u KD Autotrolej
planirana je nabavka autobusa s niskom emisijom Stetnih plinova - 32 autobusa --
procijenjena vrijednost 6.931.000,00 Eura, opremanje 40 stajali5ta informatidkom
opremom za najavu dolaska autobusa na stajali5te - procijenjena vrijednosti
760.000,00 Eura, nova auto-baza javnog gradskog prijevoza - lzrada studije za
odredivanje najpovoljnije lokacije nove autobaze - procijenjena vrijednost
460.000,00 Eura, te nabavka programa za mobilnu aplikaciju iWEB aplikaciju najave
dolaska vozila na stajali5te-- procijenjena vrijednost 40.000,00 Eura. Projekti su
prijavljeni u sklopu: OP KK Specificni cilj 7ii2 Cisti urbani promet lntegriranog



teritorijalnog ulaganja (lTU). Prema trenutnim informacijama vlastita ulaganja trebala
bi iznositi 15%. Nadalje, planirana je i nabavka autobusa niske emisije COZ - za
pruZanje usluga javnog prijevoza. Nabavlja se 20 autobusa procijenjene vrijednosti
38.000.000,00 kn, a projekt se sufinancira u iznosu od 100% prihvatljivih tro5kova
dodijeljen maksimalni iznos od strane tVlinistarstva mora, prometa i infrastrukture za
KD Autotrolej u iznosu 38.000.000,00 kn.

Otvorena je rasprava

Nadelnica Opcine Vi5kovo, Sanja Udovic, pohvalila je Upravu na kvalitetnim i

preglednrm Smjernicama za 2018. godinu, te predloZila da se napravi analiza
postojecih linija koje prometuju podrudjem Vi5kova i Klane, a kako bi se iznaSla
optimalnija rje5enja. U vezi novih autobusa, naglasila je kako ne bi bilo lo5e da se i

predstavnici navedenih op6ina pozovu na idudi operativni sastanak kako bi dobili
konkretnije informacije o vozilima koja se nabavljaju, te ako ista zadovoljavaju i

njihove potrebe za JGP.

Direktor KD Autotrolej, Marin Rajdi6, pojasnio je kako se nabavljaju vozila koja
su gradsko-prigradskog tipa i koja ce se koristiti i na podrucju navedenih op6ina.

Gradorradelnik Grada Bakra, Tomislav Klaric, naglasio je kako je Grad Bakar
spreman ponuditi adekvatno zemlji5te za novu auto-bazu.

Prodelnica OGU za komunalni sustav, lrena Milidevic, pojasnila je kako ce biti
napravljena analiza detiri mogu6e lokacije za novu auto-bazu, odnosno kako se
moZe razmotriti i prijedlog Grada Bakra. Za sada je- rijee o tri lokacije, u Su5ackoj
Dragi, u Ulici Milutina Barada, te na podrudju Opcine Cavle.

Gradonadelnik Grada Bakra, Tomislav Klaric, naglasio je kako je njemu u

interesu da lndustrijsku zonu poveZe kvalitetno sa centrom grada Rijeke, obzirom na
veliki broj poslovnih subjekata i radnika.

Predstavnik Op6ine Matulji po punomoci, Bruno Frlan, zamolio je da idu6i put
materijali za Skup5tinu budu dostavljeni nekoliko dana ranije. Takoder, osvrnuo se na
problematiku prijevoza djece Skolske dobi, obzirom na kapacitete minibusa, te pitao
postoji li nrogu6nost nabavke minibusa s ve6im brojem sjedala.

Direktor KD Autotrolej, Marin Rajdi6, naglasio je kako je u planu nabavka
autobusa prigradskog tipa koji 6e prometovati i podrucjem Op6ine Matulji.

Prodelnica OGU za komunalni sustav, lrena Mili6evic, pojasnila je kako je kod

minibusa nemogu6e dobiti vi5e sjedecih vozila.

Predsjedavaju6i Skup5tinom po punomo6i, Marko Filipovi6, pitao je do kada ce
biti realizirani projekti u sklopu aglomeracije.

Prodelnica OGU za komunalni sustav, lrena Mili6evic, pojasnila je kako ce do
konca 2019. godine biti nabavljeno ukupno 52 autobusa. Dodala je kako je s
resornim ministarstvom dogovoren PSO ugovor koji treba biti potpisan sa svim
osnivadima Dru5tva. Drugim rijedima, ugovor se ne potpisuje s nevlasnicima, te na



njihovom podrucju nova vozila nece mo6i niti prometovati. Naglasila je i kako je u

tijeku sudski spor s Gradom Opatija, te kako 6e uskoro biti podignuta tulba za
nadoknadu potraZivanja koja su isti duZni prema KD Autotrolej. Dodala je i kako 6e
PSO ugovor biti prezentiran svim dlanovima Skup5tine. Dodala je i kako je u paketu s
novim autobusima ide i projekt najave na 40 autobusih stajali5ta, kao i projekt auto-
baze te nadogradnja automatskim upravljanjem prometom.

Nadelnica Opcine Klana, Zeljka Sardevic, napomenula je kako Opcina Klana
ima i linije koje prometuju podrudjem Opcine Matulji, odnosno kako je podru6je Klane
krajnje odredi5te za linije koje prometuju preko Vi5kova i Matulja, te kako je zaista
nulan sastanak sa KD Autotrolej po pitanju reorganizacije linija.

Prodelnica OGU za komunalni sustav, lrena Mili6evi6, predloZila je da KD
Autotrolej idu6i tjedan organizira zajednidki sastanak sa predstavnicima Op6ine Klana
i Opcine Vi5kovo, a 5to je prihvaceno od strane direktora KD Autotrolej, Marina
Rajdi6a, kao i od nadelnice Opcine Klana, Zeljke Sarcevic i nadelnice Opcine
Vi5kovo, Sanje Udovi6.

Obzirom da po ovoj tocki dnevnog reda vi5e nije bilo pitanja i rasprave,
Skup5tina DruStva jednoglasno donosi slijedecu

ODL[.JKI,J brojT

Lftvrduju se Smrjernice KD AUTOTROLE..! d.o.o . za 2018. godinu.

Srnjernice KD AI.ITOTROLEJ d.o.o. za 20'18. godinu priloZene su ovoj
Odluci idine njezin sastavni dio.

Ad. 4. Razno

Pod tockom Razno nije bilo pitanja i rasprave

Sjednica je zavr5ena u 14.30 sati

PREDSJEDNIK SKUPSTINE
PO [r[JNOMOet

Marko
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